
Protokół nr 13/2016 

posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej 

w dniu 24 października 2016 r., w godz. 9
00

 – 10
35

 

w Starostwie Powiatowym w Białogardzie 

 

  

 W posiedzeniu uczestniczyły osoby wykazane na liście obecności, co przedstawia 

załącznik nr 1. 

 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - Andrzej Nowak otworzył posiedzenie Komisji 

oraz zaproponował następujący porządek obrad: 

 

 

1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał na XXVII Sesję Rady Powiatu w Białogardzie.  

4. Sprawy różne. 

5. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

 

 

Ad.1)  

Członkowie Komisji Rewizyjnej zapoznali się z proponowanym porządkiem obrad. 

 

 

Ad.2 

● Członkowie Komisji Rewizyjnej jednogłośnie przyjęli protokół nr 12/2016 z dnia  

27 września 2016 roku. 

 

 

Ad.3 

Komisja Rewizyjna zaopiniowała  projekty uchwał Rady Powiatu w Białogardzie na XXVII 

Sesję Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie: 

 

a) przyjęcia „Strategii Rozwoju Powiatu Białogardzkiego na lata 2016 – 2025”, co 

przedstawia załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

 

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto zapoznał członków Komisji z projektem 

uchwały w sprawie przyjęcia „Strategii Rozwoju Powiatu Białogardzkiego na lata 2016 – 

2025”. Poinformował, że projekt dokumentu został opracowany przez Instytut Rozwoju 

Regionalnego z Szczecina. Przeprowadzono również  konsultacje z wszystkimi samorządami 

wchodzącymi w skład Powiatu Białogardzkiego. Dnia 17 października br. odbyło się 

spotkanie z radnymi odnośnie w/w dokumentu podczas którego radni zgłosili swoje uwagi. 

Następnie Wicestarosta zapoznał z treścią odpowiedzi na zgłoszone przez radnych uwagi do 

strategii (dokument ten otrzymali wszyscy radni). 

Radny – Andrzej Siwek stwierdził, że jego zdaniem w dokumencie tym powinny być 

zawarte te inwestycje, które są realne do zrealizowania (np. połowa z nich). Zdaniem radnego 

wpisywanie planowanych inwestycji drogowych na kwotę 70 mln zł. jest niedorzeczne.  
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Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto przypomniał, że strategia jest ogólnym 

dokumentem jedynie wskazującym możliwe kierunki rozwoju i potrzeby powiatu. Dzięki 

temu dokumentowi powiat będzie mógł aplikować o środki zewnętrzne na poszczególne 

inwestycje i zadania za co są dodatkowe punkty.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - Andrzej Nowak oświadczył, że strategia jest to dla 

niego dokument o dużym poziomie ogólności. Nie ma określonych głównych celów 

strategicznych wokół, których można by było skupić konkretne działania.  

Radny – Jerzy Bartman oświadczył, że strategia jest dopasowana do możliwości 

finansowych, które wynikają z wieloletniej prognozy finansowej powiatu.  Najcenniejsze w 

tym dokumencie są opracowane zestawienia dotyczące poszczególnych dziedzin z których 

można wyciągnąć stosowane wnioski.  

Radny – Andrzej Siwek ponownie odniósł się do zapisów dotyczących inwestycji 

drogowych. Zapytał skąd powiat pozyska 70 mln zł na realizacje tych zmierzeń. 

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto poinformował, że obecnie dofinansowanie 

inwestycji drogowych sięga 60 %. Niestety koszt przebudowy drogi wynosi 1 mln zł za 1 km. 

W tej sytuacji najlepszych rozwiązaniem jest powierzchniowe utrwalanie dróg, które jest 

znacznie mniej kosztowne. W tym  przypadku nie ma jednak możliwości dofinansowania tych 

prac środkami z zewnątrz. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - Andrzej Nowak stwierdził, że koniecznie trzeba 

pilnować, aby w budżecie powiatu corocznie znalazły się środki na modernizacje dróg i 

mostów.  

Radny – Andrzej Siwek zapytał jaki był koszt opracowania tego dokumentu. 

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto poinformował, że około 50 tys. zł.  

 

Członkowie Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili innych uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie przyjęcia „Strategii 

Rozwoju Powiatu Białogardzkiego na lata 2016 – 2025”. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - Andrzej Nowak poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie przyjęcia „Strategii 

Rozwoju Powiatu Białogardzkiego na lata 2016 – 2025”. 

 

Komisja Rewizyjna głosami za – 2 głosy, przeciw – 0 głosów, wstrzymujący – 1 głos 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia „Strategii 

Rozwoju Powiatu Białogardzkiego na lata 2016 – 2025”, w brzmieniu jak przedstawia 

załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

b) podjęcia przez Powiat Białogardzki współdziałania z innymi jednostkami 

samorządu terytorialnego w celu realizacji zadania „Nowoczesna szkoła, nowoczesna 

edukacja – kompleksowy program wsparcia szkół i placówek oświatowych z terenu powiatu 

białogardzkiego”, w którym funkcje lidera pełnić będzie Miasto Białogard, co przedstawia 

załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

 

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto zapoznał członków Komisji z projektem 

uchwały w sprawie podjęcia przez Powiat Białogardzki współdziałania z innymi jednostkami 

samorządu terytorialnego w celu realizacji zadania „Nowoczesna szkoła, nowoczesna 

edukacja – kompleksowy program wsparcia szkół i placówek oświatowych z terenu powiatu 

białogardzkiego”, w którym funkcje lidera pełnić będzie Miasto Białogard.  

Radny - Andrzej Siwek zapytał dlaczego liderem projektu jest samorząd Miasta Białogard. 
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Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto poinformował, że liderem jest samorząd Miasta 

Białogard, ponieważ ma największą liczbę placówek. Dodał, że dofinansowanie w/w projektu 

sięga aż 95 %.  

 

Członkowie Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili innych uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie podjęcia przez 

Powiat Białogardzki współdziałania z innymi jednostkami samorządu terytorialnego w celu 

realizacji zadania „Nowoczesna szkoła, nowoczesna edukacja – kompleksowy program 

wsparcia szkół i placówek oświatowych z terenu powiatu białogardzkiego”, w którym funkcje 

lidera pełnić będzie Miasto Białogard. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - Andrzej Nowak poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie podjęcia przez Powiat 

Białogardzki współdziałania z innymi jednostkami samorządu terytorialnego w celu realizacji 

zadania „Nowoczesna szkoła, nowoczesna edukacja – kompleksowy program wsparcia szkół i 

placówek oświatowych z terenu powiatu białogardzkiego”, w którym funkcje lidera pełnić 

będzie Miasto Białogard. 

 

Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady 

Powiatu w sprawie podjęcia przez Powiat Białogardzki współdziałania z innymi 

jednostkami samorządu terytorialnego w celu realizacji zadania „Nowoczesna szkoła, 

nowoczesna edukacja – kompleksowy program wsparcia szkół i placówek oświatowych z 

terenu powiatu białogardzkiego”, w którym funkcje lidera pełnić będzie Miasto 

Białogard, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

 

c) wyrażenia zgody na utworzenie Społecznej Straży Rybackiej „Dorzecza Parsęty” 

przez Związek Miast i Gmin Dorzecza Parsęty z siedzibą w Karlinie oraz ustalenia jej 

regulaminu, co przedstawia załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

 

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto zapoznał członków Komisji z projektem 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie Społecznej Straży Rybackiej „Dorzecza 

Parsęty” przez Związek Miast i Gmin Dorzecza Parsęty z siedzibą w Karlinie oraz ustalenia 

jej regulaminu. Poinformował, że projekt uchwały jest odpowiedzią powiatu na wniosek 

Związeku Miast i Gmin Dorzecza Parsęty w Karlinie w sprawie utworzenia takiej straży.  

Przypomniał, że związek wygrał konkurs na zarządzanie rzeką Parsętą i dąży do jej ochrony. 

Społeczna Straż Rybacka będzie współdziałała z Państwową Strażą Rybakcą w zakresie 

kontroli przestrzegania ustawy o rybactwie śródlądowym.   

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - Andrzej Nowak zapytał czy jest opinia Państwowej 

Straży Rybackiej odnośnie utworzenia Społecznej Straży Rybackiej. 

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto poinformował, że kompetencje dotyczące 

utworzenia Społecznej Straży Rybackiej należą do Rady Powiatu. 

 

Członkowie Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili innych uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie wyrażenia zgody 

na utworzenie Społecznej Straży Rybackiej „Dorzecza Parsęty” przez Związek Miast i Gmin 

Dorzecza Parsęty z siedzibą w Karlinie oraz ustalenia jej regulaminu. 
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Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - Andrzej Nowak poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie wyrażenia zgody na 

utworzenie Społecznej Straży Rybackiej „Dorzecza Parsęty” przez Związek Miast i Gmin 

Dorzecza Parsęty z siedzibą w Karlinie oraz ustalenia jej regulaminu. 

 

Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady 

Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie Społecznej Straży Rybackiej 

„Dorzecza Parsęty” przez Związek Miast i Gmin Dorzecza Parsęty z siedzibą w Karlinie 

oraz ustalenia jej regulaminu, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 4 do 

niniejszego protokołu. 
 

 

d) informaji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Białogardzkiego za pierwsze 

półrocze 2016 roku, co przedstawia załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

 

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek zapoznała członków Komisji z projektem uchwały w 

sprawie informaji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Białogardzkiego za pierwsze 

półrocze 2016 roku. Poinformowała m.in. że w pierwszym półroczu wypłacane są trzynastki 

oraz 75 % środków na Zakładowy Fundusz Świadczeń Specjalnych, które podnoszą średnią 

wykonania. Odnośnie inwestycji poinformował, że większość jest realizowana w trzecim i 

czwartym  kwartale, co powoduje, że wykonanie jest niskie. Realizacja ich w tym czasie 

spowodowana jest przede wszystkim potrzebą czasu na rozpisanie procedury przetargowej 

oraz zebraniu środków. Dwie inwestycje zostały zakończone, a jedna jest na ukończeniu. 

Planowane dochody będą zrealizowane.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - Andrzej Nowak zapytał o wypływy w dziale 

rolnictwo i łowiectwo – zaplanowano 25 tys. zł, a wykonanie wynosi  0. 

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek poinformowała, że są to czynsze dzierżawne za obwody 

łowieckie, gdzie faktury wystawiane pod koniec roku.  

Radny – Andrzej Siwek zapytał w jaki sposób powiat opłaca składki członkowskie dla 

związków i stowarzyszeń np. dla Stowarzyszenia Inicjatyw Społeczno – Gospodarczych w 

Białogardzie. 

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek poinformowała, że każde ze stowarzyszeń, czy też 

związków ma swoje uchwały mówiące w jakim terminie należy przekazać składkę. 

Przykładowo Związek Powiatów Polskich – do którego należy również Powiat Białogardzki – 

wymaga wpłacenia składki raz na kwartał. Stowarzyszenie o którym mówił radny wymaga 

składki w trzech ratach, które zamykają się w pierwszym półroczu.  

Radny – Andrzej Siwek odniósł się do odpowiedzi jaką uzyskał z Stowarzyszenia Inicjatyw 

Społeczno – Gospodarczych w Białogardzie na swoje zapytanie dotyczące wzrostu wydatków 

na wynagrodzenia. Oświadczył, że udzielona odpowiedź jest nie na temat.  Zdaniem radnego 

składkę roczną przeznaczoną przez powiat na Stowarzyszenie Inicjatyw Społeczno – 

Gospodarczych w Białogardzie należałoby przeznaczyć na inwestycje drogowe. Następnie 

zapytał Panią Skarbnik czy ktoś rozmawiał z nią na temat deklaracji zawartych w strategii 

rozwoju powiatu dotyczących dróg – prognozowane wydatki w ciąg 10 najbliższych lat  

wysokości 70 mln. zł 

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek oświadczyła, że jej rola w wydawaniu środków jest 

niewielka. Poinformowała, że decyzję w sprawie wydatków podejmie Rada i Zarząd Powiatu. 

Dodała, że dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Białogardzie już wstępnie przekazał na 

posiedzeniu zarządu swoje zamierzenia. Wstępna kwota dochodów i wydatków będzie znana 

do 5 listopada br.  
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Radny – Andrzej Siwek podkreślił ponownie, że chciałby uzyskać informację dlaczego 

nastąpił taki wzrost wydatków na wynagrodzenia w stowarzyszeniu. Przypomniał, że zadał to 

pytanie na ostatnim posiedzeniu Sesji Rady Powiatu i do dnia dzisiejszego nie uzyskał 

konkretnej odpowiedzi. Radny zapytał również dlaczego na zapytanie skierowane do prezesa 

stowarzyszenie odpowiedzi udziela dyrektor.  

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto odniósł się do kwestii dotyczącej procedury 

obniżenia składki, a także rozwiązania stowarzyszenia. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - Andrzej Nowak przypomniał, że każdy z trzech 

samorządów ma dwóch delegatów. Następnie zapytał kto jest przedstawicielem Powiatu 

Białogardzkiego. 

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto poinformował, że przedstawicielem jest on oraz 

Pan Ryszard Wichniewicz. 

Radny – Andrzej Siwek zgłosił wniosek, aby Komisja Rewizyjna zbadała na jakiej podstawie 

pan Ryszard Wichniewicz trafił jako delegat Powiatu Białogardzkiego do Stowarzyszenia 

Inicjatyw Społeczno – Gospodarczych w  Białogardzie. Oświadczył, że z tego co pamięta 

delegatów wyznacza Rada Powiatu. Okazuje się,  że Zarząd Powiatu opierając się o statut 

stowarzyszenia deleguje Pana Wichniewicza i uchyla uchwałę Rady Powiatu w sprawie 

delegowania do stowarzyszenia Starosty i Wicestarosty. Radny zapytał czy Starosta 

poinformował Radę Powiatu, że rezygnuje z funkcji delegata powiatu w stowarzyszeniu.  

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto poinformował, że początkowo zapisy statutu 

stowarzyszenia mówiły, że delegatów wyznacza Rada Powiatu. Po czasie zmienił się statut 

stowarzyszenia i na podstawie nowych zapisów delegatów może wyznaczyć Zarząd Powiatu.  

 

Członkowie Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili innych uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie informaji o 

przebiegu wykonania budżetu Powiatu Białogardzkiego za pierwsze półrocze 2016 roku. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - Andrzej Nowak poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie informaji o przebiegu 

wykonania budżetu Powiatu Białogardzkiego za pierwsze półrocze 2016 roku. 

 

Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady 

Powiatu w sprawie informaji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Białogardzkiego 

za pierwsze półrocze 2016 roku, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 5 do 

niniejszego protokołu. 

 

 

e) informaji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Białogardzkiego za pierwsze półrocze 2016 roku, co przedstawia załącznik nr 6 do 

niniejszego protokołu.  

 

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek zapoznała członków Komisji z projektem uchwały w 

sprawie informaji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Białogardzkiego za pierwsze półrocze 2016 roku.  

 

Członkowie Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie informaji o 

kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Białogardzkiego za pierwsze 

półrocze 2016 roku. 
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Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - Andrzej Nowak poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie informaji o kształtowaniu 

się wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Białogardzkiego za pierwsze półrocze 2016 

roku. 

 

Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady 

Powiatu w sprawie informaji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej 

Powiatu Białogardzkiego za pierwsze półrocze 2016 roku, w brzmieniu jak przedstawia 

załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
 

f) zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2016, co przedstawia załącznik nr 7 do 

niniejszego protokołu.  

 

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek zapoznała członków Komisji z projektem uchwały 

zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2016.  

Radny – Andrzej Siwek zapytał czy samochód, który zostanie zakupiony przy 

dofinansowaniu z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych zostanie 

zakupiony w ramach przetargu, czy zapytania ofertowego.  

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek oświadczyła, że nie posiada informacji na ten temat. 

Dodała, że szczegółowe informacje posiada Wydział Inwestycji i Rozwoju.  

 

Członkowie Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili innych uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie zmieniająca uchwałę 

budżetową na rok 2016. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - Andrzej Nowak poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie zmieniająca uchwałę budżetową na 

rok 2016. 

 

Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady 

Powiatu zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2016, w brzmieniu jak przedstawia 

załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

g) zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2016 

– 2025, co przedstawia załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  

 

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek zapoznał członków Komisji z projektem uchwały 

zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2016 – 2025. 

Poinformowała, że w wykazie przedsięwzięć, w załączniku nr 2 wpisano trzy dodatkowe 

zadania planowane do realizacji w 2018 roku: termomodernizacja Poradni Psychologiczno – 

Pedagogicznej, Centrum Wspierania Rodziny i Zarządu Dróg Powiatowych w Białogardzie.  

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto poinformował, że powiat będzie występował o 

wsparcie tych inwestycji w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego.  

Radny – Andrzej Siwek zapytał czy ktoś w ostatnich latach zajmował się efektami takich 

inwestycji. Przypomniał, że już wcześniej toczyła się dyskusja na ten temat i dotyczyła 

inwestycji poczynionych w budynku Powiatowego Urzędu Pracy w Białogardzie.  

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto poinformował, że na pewno badania takie były 

przeprowadzone z uwagi na utrzymanie projektu. Dokładne informacje posiada Wydział 

Inwestycji i Rozwoju. Odnosząc się do uwagi radnego dotyczącej efektów tych prac 
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poinformował, że obecne technologie, które są stosowane są o wiele lepsze niż te sprzed kilku 

lat. Powiat sięgając po nowe technologie wyciągnął wnioski z poprzednich inwestycji.  

Radny – Andrzej Siwek poprosił o przygotowanie informacji dotyczącej przeprowadzanych 

w ciągu pięciu ostatnich lat inwestycji polegających  na termomodernizacji i wymianie 

systemów grzewczych - ile kosztowały poszczególne inwestycje, ile pozyskano środków z 

zewnątrz i jakie dzięki tym inwestycjom zaoszczędzono środki.   

 

Członkowie Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili innych uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie zmieniająca wieloletnią 

prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2016 – 2025. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - Andrzej Nowak poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie zmieniająca wieloletnią prognozę 

finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2016 – 2025. 

 

Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady 

Powiatu zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 

2016 – 2025, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad.4 

● Radny – Andrzej Siwek zapytał kiedy podczas Sesji Rady Powiatu będzie omawiany temat 

dotyczący działalności Regionalnego Centrum Medycznego w Białogardzie. 

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto poinformował, że temat ten będzie przedmiotem 

listopadowej sesji. Dodał, że planowane jest również zaproszenie prezesa Centrum Dializa na 

grudniowa sesję Rady Powiatu. Oświadczył, że o szczegóły należałoby zapytać 

Przewodniczącego Rady Powiatu w Białogardzie.  

Radny – Andrzej Siwek i Andrzej Nowak poprosili o przesłanie drogą elektroniczną 

sprawowania Regionalnego Centrum Medycznego w Białogardzie za pierwsze półrocze 2016 

roku. 

 

●● Radny – Andrzej Siwek przypomniał, że składał wcześniej zapytanie dotyczące 

delegowania Pana Wichniewicza jako przedstawiciela Powiatu Białogardzkiego do 

Stowarzyszenia Inicjatyw Społeczno – Gospodarczych w Białogardzie. Zdaniem radnego 

Komisja Rewizyjna powinna zająć się tą sprawą. 

Przewodniczący komisji – Andrzej Nowak zaproponował, aby na początku wystąpić do 

Starosty Białogardzkiego o wyjaśnienie tej sprawy. Kiedy członkowie komisji otrzymają 

stanowisko Starosty wówczas podejmą decyzję o dalszych losach sprawy.  

Radny – Andrzej Siwek poinformował, że otrzymał z starostwa statut Stowarzyszenia 

Inicjatyw Społeczno – Gospodarczych w Białogardzie, który wskazuje, że to Rada Powiatu 

deleguje swoich przedstawicieli do stowarzyszenia.  

Przewodniczący komisji – Andrzej Nowak poinformował, że na następnym posiedzeniu 

komisja wysłucha stanowiska Starosty w tej sprawie.  

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto potwierdził, że stanowisko Starosty będzie 

przygotowane na następne posiedzenie komisji.  
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Ad.5 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - Andrzej Nowak poinformował o wyczerpaniu 

porządku obrad i zamknął posiedzenie Komisji. 

 
Protokołowała 

Anna Kaleja 

 

                Przewodniczący  

  Komisji Rewizyjnej 

 

Andrzej Nowak 


